
PROTOKÓŁ 
Z POSIEDZENIA RADY BUDŻETU OBYWATELSKIEGO NR 9/2019 

z dnia 10 września 2019. 
 

Miejsce spotkania Miejskie Centrum Dialogu przy ulicy Brackiej 10. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 17. 
W posiedzeniu udział wzięli, Pani Angelika Kuczaj prowadząca posiedzenie, Pani Urszula Rutka oraz Pan 
Jan Stanisław Pietras Współprzewodniczący oraz Pan Mateusz Płoskonka z-ca Dyrektor Wydziału 
Polityki Społecznej i Zdrowia, UMK oraz 13 z pośród 35 przedstawicieli Rady budżetu Obywatelskiego 
(Rada) w składzie przewidzianym w §1. ZARZĄDZENIA Nr 1985/2019 PREZYDENTA MIASTA 
KRAKOWA z dnia 05.08.2019 r. oraz jedna osoba jako Gość posiedzenia bez prawa głosu. Każdy z 
obecnych potwierdził swoją obecność podpisem na liście obecności (zał.1). 

Pani Angelika Kuczaj otworzyła posiedzenie i przywitała zebraną Radę, przedstawił cel posiedzenia  oraz 
zaproponowała jego przebieg w kolejności: 

1/omówienie i podsumowanie rozpatrywania sprzeciwów w ramach tegorocznej edycji budżetu 
obywatelskiego,  
2/przedstawienie statystyk rozpatrywanych sprzeciwów oraz projektów przywróconych,  
3/omówienie kwestii organizacyjnych związanych z przeprowadzeniem zbliżającego się 
głosowania w dniach 28.09-7.10 br.  

Rada przyjęła plan posiedzenia. 
 
Ad1/ Pani Angelika Kuczaj, podziękowała za czynny udział, Radzie w procesie rozpatrywania 
sprzeciwów oraz zwróciła uwagę na kwestię sporną odwołując się do regulaminu i braku konkretnego 
zapisu dot. wieku i dokumentu potwierdzającego wiek. Problem dotyczy przeprowadzania głosowania w 
szkołach. Rada dyskutowała o zasadach weryfikacji tożsamości. Pani Angelika Kuczaj dopytuje Dyr. 
Mateusza Płoskonkę o możliwość zmiany regulaminu głosowania który kategorycznie odrzucił taką 
możliwość. Twierdząc, że ingerencji w regulamin w tego rocznej edycji B.O nie jest możliwa. Radny Jan S. 
Pietras, uczulił Radę przed powodowaniem sytuacji w której w ostatniej chwili regulamin B.O. będzie 
zmieniany. Ostrzegając że może doprowadzić to do sytuacji w której B.O. miasta Krakowa stanie się 
„pośmiewiskiem”.  
Rada w trakcie prac nad VII edycją B.O. wyda rekomendację o doprecyzowanie regulaminu wyżej 
opisanej kwestii. Rada poprosiła o zmianę platformy internetowej, tak aby z jednego adresu IP była 
możliwość oddania głosów, zachowując zasadę że głosy będą oddane z dwóch różnych kont 
internetowych, Oan M. Płoskonka zapewnił, że będzie skierowane zapytanie do działu IT o taką 
możliwość.      
 
Ad2/ Pan Mateusz Płoskonka przedstawił statystyki dot. tegorocznego rozpatrywania sprzeciwów 
(zał.2).  
 
Ad3/ Pan Jan S. Pietras zadał pytanie o sposób przekazywania informacji dot. głosowania w szkołach.  
Pan M. Płoskonka odpowiedział Radzie, że na zaplanowanym na 13 bm. spotkaniu dyrektorów szkół 
podstawowych i szkół średnich zostanie przekazana prośba o umożliwienie udziału uczniów w 
głosowaniu na terenie szkół, w ramach godzin wychowawczych czy lekcji związanych tematycznie z 
społeczeństwem, ekonomią czy przedsiębiorczości. Pani Urszula Rutka wróciła do kwestii 
rozpatrywanych protestów. Szczególnie na przypadki kiedy MJO nie kontaktowały się z 
Wnioskodawcami. Rada jedno głoście zobowiązała się że w pracach nad VII edycją B.O. pochyli się nad 
problemem i opracuję rekomendację dla Prezydenta Miasta Krakowa aby w przyszłości uniknąć 
podobnych sytuacji.       
 
Termin następnego posiedzenia Rady zostanie określony w trybie obiegowym po skończonym 
głosowaniu rzez mieszkańców i policzeniu głosów. 
Koniec posiedzenia godzinna 18.10 ------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Protokołował:  Sebastian Kowalski UMK Wydz. Polityki Społecznej i Zdrowia   
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